
     

  
Samenvatting en afspraken van de vergadering 17 september 2024. 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter,  Auke v.d. Kooi, Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong,   
Rienk Jan Bouma, Martin Schaper, Johan Kootstra, Corrie Kool, Karla van Leersum  
Jappie Borger versl. 
Gasten :  Melissa van Lohuizen , Jeen Jager  beleidsmedewerkers 

 
1. Voorzitter Jelle Nutma opent de vergadering en heet iedereen welkom 

 
2. De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

3. Ingekomen stukken of mededelingen, 
Van beleidsmedewerker Cor de Val hebben we een leuke kaart ontvangen welke door 
Corrie wordt voorgelezen. Dit n.a.v. het toch wel plotselinge vertrek van Cor de Val. Cor 
heeft van ons nog een cadeaubon ontvangen. 
 

4. Het verslag van de vergadering van 9 juli 2024 wordt onveranderd vastgesteld. 
Hierna wordt er een groepsfoto gemaakt van de voltallige Adviesraad. 

 
5.  Wijzigingen Participatiewet 

Jeen Jager geeft middels een duidelijke presentatie aan welke wijzigingen er 
plaatsvinden binnen de Participatiewet. 
Belangrijkste speerpunten hierbij zijn: 
 In het contact met de inwoners moet de “menselijke maat” centraal staan 
 Meer aansluiten bij de persoonlijke omstandigheden 
 En er zal meer gewerkt worden op basis van vertrouwen 
Een 20-tal maatregelen zullen hiervoor moeten gaan zorgen de komende periode. 
Jeen Jager geeft hierbij aan dat onze gemeente op het vlak van Participatie, richting 
bewoners zich al sociaal opstelde.  
 De Adviesraad zal zoals gebruikelijk al in een vroeg stadium worden meegenomen in 
eventuele wijzigingen. 

 
6. Jeen Jager neemt ons ook mee in het informeren, middels een presentatie over de 

voortgang Evaluatie Nalevingsvisie. Deze was vastgesteld door de Raad in 2021. 
Uitgangspunten hierbij zijn: 
  Naleving meer vanuit de mens en minder vanuit de regelgeving 
 Centraal staat, wat wil je bereiken met de inwoners 
 Herstellen van de rechtmatige situatie 



 Naleving van de afspraken voor de toekomst 
 Streven naar zoveel mogelijk rust 
 Zoveel mogelijk insteken op preventie 
 Het vinden van een goede balans tussen preventie en repressie 
De evaluatie zal in principe eind 2024 in de Raad plaatsvinden. 
 
De twee belangrijkste doelen m.b.t. de Nalevingsvisie zijn: 
 Wat wordt hierbij ingezet en 
 Welke instrumenten heeft de gemeente hiervoor tot zijn/haar beschikking 
 
Een voorlopige conclusie is wel dat onze gemeente vooruitliep en loopt op de 
hierboven genoemde veranderingen/aanpassingen. 
Hierdoor zal zeer waarschijnlijk de Nalevingsvisie ongewijzigd voortgezet zal gaan 
worden. 
 

7. Huishoudelijk Reglement  
De kleine wijzigingen zijn in het huishoudelijk reglement opgenomen. 
Een kleine praktische opmerking is om aangepaste veranderingen in het vervolg te 
accentueren middels een andere kleur o.i.d.  

 
8. Communicatie – website 

De foto is gemaakt. Johan zal deze gaan plaatsen. 
De dorpskranten die in dorpen van onze gemeente uit worden gegeven zullen benaderd 
worden om artikelen van de Adviesraad te plaatsen. 
Dorpsbelangen kunnen ook benaderd worden zodat wij de dorpsbelangen ook kunnen 
informeren over ons werk als Adviesraad. 
Er zal een opzet gemaakt worden van welke artikelen en eventueel notulen er op onze 
website en Facebook geplaatst kunnen worden.   
 

9. Rondvraag 
Alexander wil duidelijkheid over hoe en wat er gaat gebeuren met het de nieuwe 
toetsingskader, Participatiewet. 
 

10. De volgende vergadering is dinsdag 8 oktober  
 
Afspraken : 
• Corrie zal vragen of er adresgegevens zijn van verschillende dorpskranten 
• Communicatie / website wordt vast agendapunt 
• Jelle, Jappie en Johan zullen kijken naar wat er o.a. van de notulen wel of niet 

geplaatst kan worden op onze sociale media kanalen. 

 


